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Bestyrelsesmøde for Marslev Skole og Børnehus 
Den 15.august 2023 kl. 18.30 – 20.30 
Sted: Nymarken Skole og Børnehus 
 
Afbud:  
Fraværende:    
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

18.30 1.  Fælles mødedel 
1) Udveksling af muligt input til høringssvar og 

valg af form.  
2) Gensidig orientering herunder status på fælles 

henvendelse vedr. landsbyordningerne 
muligheder og vilkår i den nye 
dagtilbudsstruktur. 

 
1)Bestyrelsen Nymarken ligger sig tæt op af MED – 
men har supplerende punkter til høringssvar. Ønske 
om at lave eget høringssvar for bestyrelsen. 
Formanden skriver et overordnet høringssvar – evt. 
med uddybelse og med henvisning til MED svaret.  
Fristen forsøges udsat til mandag kl. 12  
 
2)Der skal en fælles henvendelse afsted, så vi bliver 
klogere på, hvordan vi skal forholde os til den nye 
dagtilbudsstruktur. Er vi fortsat en landsbyordning 
eller er vi skole og dagtilbud? Vi har brug for en 
afklaring. Der er også et ønske om at få en 
baggrundsviden. Formændene sender spørgsmål til 
børne-unge-udvalget.  
 
 

19.00-
19:05 

2.  Godkendelse af referat fra sidst. 
Godkendt  

19.05-
19.35 

3.  Udarbejdelse af høringssvar i forhold til vedlagt 
omstillingskatalog udsendt fra Børn-, Unge og 
Uddannelsesudvalget. 
 
Omstilllingskataloget er vedlagt dagsorden. Punktet 
drøftes også kort under den fælles del. Formålet med 
at have lokale drøftelser på hhv. Nymarken og 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 Marslev er at give bedre mulighed for evt. at få lokale 
forhold tydeliggjort i hørringssvarene. 
 
Flemming gennemgår MED udvalgets høringssvar og 
der blev drøftet svarene og forståelsen af dem 
undervejs.  
Men forholdt sig ikke til lejrskoler, Julemærkehjem og 
Plads til alle – men det kan bestyrelsen godt gøre.  
 
Forældrevinklen:  
Hvad betyder det for os som borgere. 
 
MED formen er god – vil gerne læne sig op af det. 
Flemming sender det til formand.  
Se på Marslevs vinkel hele vejen- med forældrevinkel. 
 
Lejrskole kunne være et sted, hvor man kunne 
acceptere besparelsen. Vi gør det alligevel.  
Hellere den end forårsSFO i 5 måneder. 
 
Husk at have fokus på de svage – det forebyggende 
arbejde, Nussa og logopæd, Julemærkehjem, Plads til 
alle.  
 
Folkeskolens og børnehavens ( Landsbyordningen) 
attraktivitet – vil man vælge privat og fri i stedet 
 
Hvad med den børne-ungepolitik, der er besluttet – 
hvordan kan vi leve op til det med de besparelser. 
 
Minimumsskolevæsen og uden mulighed for at leve 
op til børne-unge politik samt arbejdet med det 
forebyggende og arbejdet omkring Mod fælles mål.  
Konsekvensen er, at der altid vil komme øgede 
udgifter i sidste ende – på andre områder.  
 
 
 

19.35-
19.50 

4.  Tema: Samtale om det sproglige brug i skolen – 
sange – litteratur mv 
 
Bestyrelsen har tidligere ønsket en bred drøftelse af 
sprogbrug i skolen. Udsættes! 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 19.50-
20.05 

5.  Genbesøg af bestyrelsens årshjul  
 
Evaluering og aftaler om brug af årshjul - udsættes 

20.05- 
20.25 

6.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7.  

Status på Marslev Skole og Børnehus 
 

• Ledelsen:  
Igangsætning af det nye skoleår. 
Kommet godt fra start – der er god stemning 
på skolen og i frikvarterene.  
Pædagogisk dag med relationen i fokus. 
 
Orientering/status på personalesituationen i 
hhv. skole og børnehave. 

• Børnehaven 
Personalesituationen er også udfordret – der 
slåes stilling op og ny pædagogmedhjælper er 
ansat i stedet for den tidligere 
pædagogmedhjælper året ud.  
Der er også lavet en reducering og der er 
fortsat nogle afklaringer. Desuden en 
langtidssygemelding.  
 
Personalegruppen er også lavet om med en ny 
opdeling af børnegruppen. God fornemmelse 
af starten – på trods. 
 
Årsagen er, at Ulvegrotten var lille – og der er 
heller ikke er så mange børn generelt – så 
derfor er der nu to grupper – lavet ud fra 
pædagogiske profiler. De er kommet op 
sammen med Ulvegrotten. 
Fra forældreperspektiv er man lidt undrende 
over beslutningen – ønske om 
relationsarbejde de to grupper imellem. 
Formiddag –med mulighed for at lave små 
grupper og sammen alle om eftermiddag.  
Der er et ønske fra bestyrelsen om at følge op 
på det.  
 

 
• SFO – Vi har fortsat en pædagogmedhjælper 

ansat. Den tidligere pædagogmedhjælper 
stopper d. 1. september, hvor han skal til at 
studere. Han vil gerne fortsætte som vikar. Vi 
er ved at finde ud af om vi skal have en vikar 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4 ansat med en pædagogfaglig baggrund – men 
det er afhængig af økonomien. s 

 
•   

Vi er selvfølgelig spændte på hvordan den øget 
åbningstid kommer til at gøre godt.  

 

• Forældre 
 

• Bestyrelsen 
Datoer for forældremøder 
7./9: 0.klasse 
 
30./8: i 2. klasse.  
 
29./8: i 4. klasse 
 
 
 
 

 

• Kommunen 
 

20.25-
20.30 

8.  Evt.  
 

 9.  Punkter til kommende møde: 
 
Tema: Samtale om det sproglige brug i skolen – 
sange – litteratur mv 
 
Genbesøg af bestyrelsens årshjul  
 

 
 
 

  


